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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Egyik kézzel adnak, a másikkal elvesznek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Abszurd helyzet az, hogy szeptember elejével több száz fiatal szakorvost fosztott meg
ösztöndíjától a Fidesz-kormány a béremelésnek nevezett folyamattal . Ezek az ösztöndíjak azt
szolgálták volna, hogy 'a fiatal orvosokat és ezáltal a szakma utánpótlását megbecsültségü k
növelésével itthon tartsák . Az egészségügy csodafegyvereként bejelentett szeptemberi eleje i
béremelés azonban nemhogy érdemi segítség lett volna a fiatal orvosoknak, hanem az t
eredményezte, hogy ösztöndíjaik elvesztése miatt sok esetben 40-50 ezer forinttal csökkent hav i
fizetésük. Ezek után nem kell csodálkozni, hogy a fiatal orvosok az els ő adandó alkalommal
elmenekülnek hazánkból, ahol a béremelés számukra megmagyarázhatatlan okokbó l
fizetéscsökkentést hoz . A mostani . egészségügyi rendszerben, ahol az alulfinanszírozás és az
alacsony bérek kardinális probléma, a látszatintézkedések helyett valódi, érdemi
segítségnyújtásra lenne szükség, nem pedig a helyzet továbbrontására .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat :

- A Kormány szerint jó irány, ha a béremelés hatására kevesebb lesz az orvosok
készhez kapott jövedelme?

- Miért szüntették meg a fiatal orvosok ösztöndíját?



— Mikor hajlandóak végre az egészségügyi dolgozók valós, érdemi bérrendezésésre ?

Várom éremi válaszát !

Budapest, 2016 . október 17 .
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